



KRYPTOFRANC

KRYPTOFRANC(KYF) is a new currency dedicated to supporting human rights throughout the world.

Paris, France 04/07/2019:

The spirit of the French Revolution is alive and well with this new alt coin based on the Bitcoin Core launched by two French innovators.

"We believe the cause of human rights is under attack throughout the world with populist leaders trying to undermine both the rule of laws and restricting the freedom of expression of both the media and the people" explains Jean-Martial Lefranc who provided the seed financing for the project. "We want to leverage crypto to fight back".

Hence the release of Kryptofranc on a new dedicated blockchain based on the Bitcoin Core 0.18. KYF is fully mineable using a Proof of Work algorithm.

Still beyond, its blockchain, KYF is building a "currency as social network" application through a voting system that will allow its community to assign every two weeks a dedicated donation in Kryptofranc to an individual or an organisation defending human rights causes.

In order to get the donation, you need to introduce your project on our website and the community will vote to assign a grant every fortnight.

"We decided to base Kryptofranc on the Bitcoin Core because it is the most professionally supported technology representing close to 70% of the total crypto capitalization. Kryptofranc is systematically updated to keep a total compatibility with the latest release of the Bitcoin Core, which includes SEGWIT, Lightning Network, and a myriad of security fixes" explains Nicolas Choukroun, CTO to Kryptofranc.

Two billion KYF have been pre-mined out of a potential total circulation of six billion coins. This pre-mined mass will be distributed to human rights causes over the next ten years through grants of a couple of million every two weeks.

"We believe that we can make a difference as KYF value takes off, the combined value of the grand may represent over 400 million USD over the next ten years." Anticipates Jean-Martial Lefranc

Kryptofranc has not been conceived as a stablecoin, it is not a token or a smart contract, it is a true blockchain, decentralized and with its source code completely available at Github.

Beyond human rights causes, Kryptofranc intends to revive some of the humanist and libertarian ethos that served as the foundation of the ideology of Bitcoin pioneers.

Kryptofranc is now pursuing a limited private round of investment in order to fund the development of its voting platform.

You can download a press kit at this address:

<https://kryptofranc.com/downloads/presskit.zip>

More info at the Kryptofranc website: <https://kryptofranc.com>

Follow us in the following social networks:

Discord: <https://discord.gg/7qscn6S>

Facebook: <https://fb.com/Kryptofranc>

Twitter: <https://twitter.com/kryptofranc>

Github: <http://github.com/NicolasChoukroun/Kryptofranc>

Bitcointalk: <https://bitcointalk.org/index.php?topic=5157308.0>

Pool: <http://pool.kryptofranc.net/explorer/KYF>

Telegram: <https://t.me/kryptofranc>



KRYPTOFRANC

KRYPTOFRANC (KYF) est une nouvelle devise dédiée à la défense des droits de l'homme dans le monde entier.

Paris, France le 04/07/2019.

L'esprit de la Révolution française est bien vivant avec ce nouvel altcoin basée sur le Bitcoin Core lancée par deux innovateurs français.

«Nous pensons que la cause des droits humains est attaquée dans le monde entier, les dirigeants populistes essayant de saper l'état de droit et de restreindre la liberté d'expression des médias et de la population», explique Jean-Martial Lefranc, qui a fourni le seed financing pour le projet, «Nous voulons tirer parti de la crypto pour nous défendre».

Le Kryptofranc sort une nouvelle blockchain dédiée basée sur le Bitcoin Core 0.18. KYF est entièrement minée à l'aide d'un algorithme Proof of Work.

Au-delà de sa blockchain, KYF construit une application «La monnaie en tant que réseau social» via un système de vote qui permettra à sa communauté d'attribuer toutes les deux semaines une donation de KryptoFranc à une personne ou à une organisation défendant des causes liées aux droits de l'homme.

Pour obtenir l'un de ces dons, vous devez présenter votre projet sur notre site Web et la communauté votera pour l'attribution de cette subvention tous les quinze jours.

«Nous avons décidé de baser Kryptofranc sur le Bitcoin Core, car il s'agit de la technologie la mieux soutenue par les professionnels, qui représente près

de 70% de la capitalisation cryptographique totale. Kryptofranc est systématiquement mis à jour pour conserver une compatibilité totale avec la dernière version du Bitcoin Core, qui inclut SEGWIT, Lightning Network, et une multitude de correctifs de sécurité »explique Nicolas Choukroun, CTO de Kryptofranc.

Deux milliards de KYF ont été pré-minées sur une masse en circulation potentielle totale de six milliards.

Cette masse pré-minée sera distribuée aux cause de défense des droits de l'homme au cours des dix prochaines années, grâce à des dons d'un montant d'environ deux millions de KYF toutes les deux semaines.

«Nous pensons pouvoir faire la différence dès lors que la valeur du KYF décolle. La valeur combinée des dons pourrait alors représenter plus de 400 millions USD au cours des dix prochaines années d'après nos anticipations» Evalue Jean-Martial Lefranc.

Kryptofranc n'a pas été conçu comme un stablecoin, ce n'est ni un jeton ni un contrat intelligent, c'est une vraie blockchain, décentralisée et avec son code source entièrement disponible chez Github.

En s'appuyant sur la défense des causes liées aux droits de l'homme, Kryptofranc entend renoué avec le projet libertaire et humaniste des pionniers du Bitcoin.

Kryptofranc poursuit actuellement un tour d'investissement privé limité afin de financer le développement de sa plateforme de vote.

You can download a press kit at this address:
<https://kryptofranc.com/downloads/presskit.zip>

More info at the Kryptofranc website: <https://kryptofranc.com>

Follow us in the following social networks:
Discord: <https://discord.gg/7qscn6S>
Facebook: <https://fb.com/Kryptofranc>

Twitter: <https://twitter.com/kryptofranc>

Github: <http://github.com/NicolasChoukroun/Kryptofranc>

Bitcointalk: <https://bitcointalk.org/index.php?topic=5157308.0>

Pool: <http://pool.kryptofranc.net/explorer/KYF>

Telegram: <https://t.me/kryptofranc>